
 
 

Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 
prisotnost SLS na strani spletne skupnosti Facebook smo razširili še s stranjo za oboževalce SLS.  

 
Vabimo vas torej, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 1. 3. DO 8. 
3. 2010 
 
Ponedeljek, 1. marec 2010: 

▪ ob 14. uri 14. redna seja Državnega zbora RS 
 

Torek, 2. marec 2010: 
▪ ob 10. uri 14. redna seja Državnega zbora RS 

 
Sreda, 3. marec 2010:  

▪ ob 8.30 uri 2. nujna seja Komisije po Zakonu o preprečevanju korupcije, katere član je poslanec 
SLS Gvido Kres 

▪ ob 10. uri 14. redna seja Državnega zbora RS 
▪ ob 17. uri volilni občni zbor SLS Štore, v Okrepčevalnici Martina Mlakar, Javornik 1, Štore 

 
Četrtek, 4. marec 2010:  

▪ ob 10. uri 14. redna seja Državnega zbora RS 
 
Petek, 5. marec 2010:  

▪ ob 10. uri 14. redna seja Državnega zbora RS 
▪ ob 13. uri drugo srečanje Kolegija Kluba županov SLS, v prostorih SLS, Beethovnova 4, Ljubljana.  

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
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POZIV SLS PREDSEDNIKU VLADE RS BORUTU PAHORJU: JUTRIŠNJEGA ODGOVORA KMETIJSKEGA 
MINISTRA DR. MILANA POGAČNIKA NA OČITKE IZ INTERPELACIJE NE GLEJTE Z ZAVEZANIMI OČMI 
 
Minister dr. Pogačnik, pokažite, da niste pokopali vseh etičnih norm in odstopite, za to še imate možnost.   

SLS želi predsednika Vlade RS Boruta Pahorja pred četrtkovo sejo vlade in napovedano obravnavo 
odgovora ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milana Pogačnika na interpelacijo zoper 
njegovo delo in odgovornost v primeru vrnitve bulmastifov lastniku v času njegovega mandata opozoriti, 
naj ne gleda zgolj odgovor ministra, temveč naj na interpelacijske in druge v javnosti podane očitke o 
kršitvi postopkov kmetijskega ministra pogleda celovito in z vso resno odgovornostjo. Predvsem pa SLS 
poziva premiera Boruta Pahorja, naj za božjo voljo prisluhne tudi javnemu interesu in pogleda tudi, kje je 
pri zaščiti javnega interesa še zatajila Vlada RS v konkretnem primeru vrnitve bulmastifov in zakaj ni 
Vlada RS pravočasno hotela izdati posebnega pooblastila Državnemu pravobranilstvu  RS za zastopanje 
javnega interesa. 
SLS še vedno pričakuje, da bo kmetijski minister dr. Milan Pogačnik vendarle sam sprevidel svojo 

odgovornost pri ogrozitvi javnega interesa, ki 
se je žal končala s smrtjo človeka, čeprav je 
minister imel vse možnosti, da obvaruje 
človeško življenje, in tudi podal svoj odstop. S 
tem bi državljani še imeli kanček upanja, da 
morda le niso pokopane vse etične in moralne 
norme v danem primeru in v slovenski družbi.  
 
IZJAVA POSLANCA SLS GVIDA KRESA OB 
PREDSTAVITVI INTERPELACIJE O DELU IN 
ODGOVORNOSTI MINISTRICE KATARINE 
KRESAL 
 
Na torkovi skupni novinarski konferenci so 
Poslanske skupine SDS, SLS in SNS 

predstavile isti dan vloženo interpelacijo o delu in odgovornosti ministrice za notranje zadeve Katarine 
Kresal. V imenu SLS je stališče podal poslanec SLS Gvido Kres, čigar izjavo si lahko pogledate tule, kjer 

ajdete tudi vsebino interpelacije.  n
 
Stališče Poslanske skupine SLS: 

- postopek vrnitve bulmastifov lastniku lani in posledično nedavni tragični dogodek sta razkrila celo vrsto 

li sta mogoče osebni interes in prijateljstvo pomembnejša 

ne ščiti niti 

 tem omogočil 

 psov lastniku in posledično do tragičnega dogodka, ki ga v SLS obžalujemo in ki bi se 

ovezave, prijateljstva, 

zopet v breme davkoplačevalskega denarja ter v korist ozkega kroga 
lientelistično povezanih oseb. 

povezav, o katerih je treba spregovoriti. 
- SLS želi razjasniti, ali v Sloveniji imamo pravno državo za vse ali pa le za nekatere? 
- ali je ministrica, ko je bila obveščena o konkretni zadevi, najprej v skladu s svojimi pristojnostnimi in 
pooblastili naredila vse za korektnost postopkov in razjasnitev vseh okoliščin ali pa je najprej obvestila o 
tem svojega partnerja? Vprašanje je, zakaj? A
od zakonitosti in korektnosti postopka? 
- v postopku vrnitve bulmastifov je zmagal zasebni interes lastnika, ni pa bil zaščiten javni interes. Ključno 
vprašanje je, ali bi pravna država zaščitila tudi posameznika, ki bi bil povprečni državljan in čigar psi bi 
nekoč nekoga napadli, pa četudi bi šlo za mešančke. Verjetno ne! In v tem je težava. Ali smo pred 
zakonom vsi enaki? Očitno ne! Kako naj vlada rešuje resne gospodarske probleme, če 
enakosti pred zakonom? To je vendar temelj vsega, tudi iskanja izhoda iz gospodarske krize. 
- vse okoliščine kažejo na to, da je velik del vpletenih spregledal pomembna dejstva in s
vrnitev psov lastnikom. Vse povezave so preveč zgovorne, da bi lahko govorili o naključjih. 
- kažejo na tesno navezo skupine ljudi, v katero sodi tudi ministrica in katerih usklajeno delovanje je 
pripeljalo do vrnitve
ga dalo preprečiti. 
- iz dneva v dan se v primeru vrnitve nevarnih psov razkrivajo vedno nove in nove p
poznanstva, ki se prej kot slej hitro zaključijo oz. navežejo na same politične vrhove. 
- podobno je tudi s to interpelacijo oz. očitki zoper ministrico glede najema novega objekta. Kakor koli 
obračamo in gledamo, vedno bolj se dozdeva, da odločitev ministrice ne temelji na strokovni, ekonomski 
in gospodarni presoji. Če je bilo v primeru gradnje stavbe MNZ kar koli narobe, naj se to razišče, odgovorni 
pa naj zato odgovarjajo. Do tega SLS nima nobenih zadržkov, vendar pa ob dejstvu, da je nek namenski 
objekt v lasti državne družbe že zgrajen izključno na podlagi zahtev MNZ, najemati drug objekt pod 
bistveno slabšimi pogoji ni in ne more biti racionalen. Kako naj si razlagamo drugače, kot da so v ozadju 
neki drugi interesi? In seveda 
k

http://www.youtube.com/watch?v=XSePICPW7BQ�


 
PODPREDSEDNIK FRANC BOGOVIČ NA INFO TV (Oddaja Vroči stol) ODGOVARJA NA 
OČITKE PREDSEDNICE LDS KATARINE KRESAL O TEM, DA »BI BULMASTIFI PRAV 
LAHKO BILI ZGODBA SLS« 

du nesrečnik narobe pripeljal 

je pripeljala Slovenijo tja, kjer danes smo. To je na najbolj in na najnižjo točko zaupanja prav 
seh akterjev v vseh teh zgodbah. 

RANC PUKŠIČ: OSNUTEK NOVEGA ZAKONA O RTV SLOVENIJA POMENI 

 
Na te očitke lahko mirno rečem, da to je ena izmed klasičnih metod odvračanja 
pozornosti, zavajanja, kajti Slovenska ljudska stranka že šest let ne vodi Ministrstva za 
kmetijstvo RS.  V okviru služb in ministrstva je res nekaj ljudi, ki so tudi člani stranke, 

očitno toliko dobro delajo, da jih v šestih letih niso zamenjali. V tej vladi mi nimamo svojih ljudi, tudi če je 
gospa Sonja Bukovec sekretarka, ki jo je imenoval gospod Pogačnik po svojem izboru, ne po našem 
izboru, in ta primer in tudi ta današnji poizkus ministrice za notranje zadeve je klasičen primer, kako se v 
Sloveniji dela zadnjih 20 let. Ko nastane nek problem, se potrudimo, da najdemo večji problem, da samo 
preusmerimo pozornost. Podobno, kot da pride slab učenec domov in pove, da je dobil dvojko, da njegov 
sosed je dobil pa negativno. Na takšen način se deluje in mislim, da je sedaj skrajni čas, da končno pri 
neki zadevi pridemo do dna. Do sedaj nismo razčistili niti povojnih zadev, nismo razčistili prve orožarske 
afere, nismo druge, in na podobni poti smo v tem primeru. V SLS smo sredi leta, ko smo zasledili, kar je 
po enostavni kmečki logiki nenormalno, da psi, ki raztrgajo najprej na ulici človeka, da se ti psi vrnejo, 
smo šli s poslanskimi vprašanji. Od takrat naprej so se pa začele dogajati čudne zadeve, tragične, ta 
dogodek, ki se je zgodil, ki je dobesedno na osnovi pritiskov, izsiljevanja slavnih slovenskih odvetnikov, na 
osnovi popuščanj, ki so se zgodili v okviru ministrstev pod grožnjami po kazenskih ovadbah, po zahtevah 
po izločitvi postopkov, so šli postopki tako daleč, da je tudi kmetijski minister imenoval komisijo, ki je na 
koncu predlagala neko rešitev, ki je imela za posledico tako tragične dogodke. In ko govorimo o pravnih in 
političnih standardih, ne vem, kaj vse se bi še bolj groznega moralo zgoditi enemu od ministrov kot to, da 
se njemu in temu nesrečniku zgodi taka nesreča, da imamo na koncu mrtvega človeka, pa nihče ne čuti 
niti politične niti subjektivne ne objektivne odgovornosti. V SLS smo imeli ministre, ki so odstopali zato, 
ker sta dva policista kradla v Avstriji, ali pa zato, ker je na železniškem preho
prek železniške proge itd… 
»Gospod Sajovic (LDS) ko govorite o mrežah iz ozadja v prejšnji vladi, ja te mreže iz ozadja so bile. Pritisk 
zelo znanega odvetnika. Zahteva po izločitvi gospe Čadonič, po izločitvi inšpektorja, ki je te zadeve izdal, o 
grožnjah po odškodninski zahtevi, najbrž je kje iz ozadja po natolcevanju tudi ali pa po resnici na kakšnem 
upravnem sodišču, in sedaj vleče ven te zadeve, da je predsednik Žerjav bil v isti vladi kot gospod Jarc, ki 

kot celotna ta zgodba. In osnovni problem te zgodbe 
je delovanje politike, da v Sloveniji res nimamo 
čisto nobene želje stvarem priti do dna. In na tem 
primeru je več kot očitno, da so bili tri leta ti psi 
zaprti, v letošnjem letu pa je prišlo do izpusta. 
Znana je kronologija dogodkov, in v tej kronologiji 
dogodkov kaže tudi na to, da je ista odvetniška 
pisarna nekaj časa bila neuspešna, v času ko pa 
slučajno ta partnerica gospoda Senice postane 
ministrica, zadeva gre drugo pot. Pride do novih 
komisij, pride do komisij v katerih so sorodniki itd. 
In če tu ni več kot dovolj dokazov in potrditev vseh 
teh sumov te velike povezave, da bi na koncu nekdo 
povedal, da so napak storili, ne vem kdaj se bo. 
Razen tega, vse kar pa je protiutež temu, je to da 
ste si koalicijsko pogodbo zapisali zelo visok 
standard, da boste vsakega svojega ministra 
zagovarjali in nikomur podelili interpelacije. In žal je 

to pot, ki 

tudi ni imel nič s tem, je žal bizarno vse skupaj tako 

v
 
POSLANCA SLS JANEZ RIBIČ IN F
KONEC NACIONALNE TELEVIZIJE 
 
Na petkovi novinarski konferenci sta poslanca SLS Janez Ribič in Franc Pukšič predstavila stališče do 
predloga novega Zakona o Radioteleviziji Slovenija. Kot je v uvodu povedal gostitelj, predsednik Mestnega 
odbora SLS Aleksandar Jovanović, se tudi v mariborski SLS zavedajo, da ima tisti, ki poseduje medije, 
resnično politično in družbeno moč, zato nasprotujejo preoblikovanju nacionalne televizije v komercialno 
ali državno televizijo. »Menimo, da je zakon slab, vsekakor pa sta v njem premalo avtonomna regionalna 

http://www.mojvideo.com/video-novinarska-konferenca-poslancev-sls-f-puksica-in-j-ribica/e5be15be28f0b7d077c9�


centra Maribor in Koper, zato smo v SLS prepričani, da bi člana uprave morala biti tudi direktorja obeh 
regionalnih centrov,« je povedal Jovanović. 
»V SLS se ne strinjamo z osnutkom predloga novega Zakona o RTV, ker ta korenito poseže v status 
nacionalnega radia in televizije. Res je, da tudi obstoječi zakon ni idealen, vendar nam v SLS tudi ni znana 
analiza dejanskih vzrokov za oblikovanje povsem novih zakonskih rešitev, tako v ekonomsko-finančnem 
kot organizacijsko-pravnem, in kar je najpomembnejše – programsko-produkcijskem pogledu, še posebej 
z vidika predlagane pretirano liberalne tržne naravnanosti javnega servisa. Menimo, da predlog, po 
katerem je javna služba organizirana kot javna pravna oseba, registrirana po Zakonu o gospodarskih 

ne standarde v Sloveniji in omogoča večjo pluralnost slovenskega medijskega 

z Zakonom o medijih, saj želimo, da 3. 

astopanost različnih delov Slovenije, saj člane imenujejo predsednik države (3 

cije RTV Slovenija ne smejo preseči 50 

 bo 
di celovito in nepristransko obveščanje ter svobodno oblikovanje mnenj in komentarjev. To pa mora biti 

 SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV JE KOT NEKDANJI MINISTER ZA PROMET POJASNIL, ZAKAJ 

družbah, ni izveden dosledno in bo v sedanji obliki povečal pravna tveganja v organizaciji in delovanju 
javne službe,« je za začetek pojasnil poslanec SLS Janez Ribič. 
V osnutku novega osnutka Zakona o RTV ni določen 3. parlamentarno - informativni program, čeprav je 
namenjen neposrednim prenosom zasedanj DZ RS in njegovih delovnih teles ter predvajanju posnetkov 
oziroma povzetkov teh sej, kadar neposredni prenos ni mogoč, in celovitemu informiranju javnosti tudi o 
drugem parlamentarnem dogajanju, vključno z delovanjem Državnega sveta RS in Evropskega 
parlamenta. V SLS menimo, da 3. parlamentarno - informativni program ob vse večjem številu gledalcev 
dviguje demokratič
prostora, saj neposredni prenosi gledalcem omogočajo, da si ustvarijo realno sliko o aktualnem dogajanju 
v slovenski politiki. 
»V SLS se ne strinjamo s predlogom, naj odgovornega urednika 3. parlamentarno-informativnega 
programa imenuje Državni zbor RS, kar je v nasprotju 
parlamentarno-informativni program ostane program s pretežno parlamentarno - informativno vsebino in 
ne politično trobilo vladajoče koalicije,« je še prepričan Ribič 
Poslanca SLS Franca Pukšiča pa je zmotil predvsem člen v predlaganem zakonu, ki pravi, da Svet RTV 
sestavlja 11 članov, ki v čim večjem obsegu predstavljajo raznolikost skupin, ki sestavljajo civilno družbo 
in odražajo regionalno z
člane), Državni zbor RS (6 članov) in Slovenska akademija znanosti in umetnosti ter Nacionalni svet za 
kulturo po enega člana. 
»V SLS predlagamo, naj Svet RTV Slovenija sestavlja večje število članov, da bo zastopanost v primerni 
meri ustrezala raznolikosti interesov, sestavljajo ga naj predvsem predstavniki civilne družbe. Sestava naj 
bo takšna, da bo Svet RTV v prvi vrsti telo, ki je namenjeno programskim funkcijam in nadzoru njihovega 
izvajanja. Svoje predstavnike pa naj predlagajo zastopniki javnosti, interesnih skupnosti in organizacij 
civilne družbe. Skrb za upravljanje in političen vpliv lastnika – ustanovitelja pa sta v zadostni meri 
zagotovljena prek nadzornega sveta in uprave,« je povedal poslanec SLS Pukšič, ki ga tudi skrbi 
nedorečena usoda zaposlenih na RTV, saj ti ne bi bili več javni uslužbenci, njihovo zaposlitev pa bi po 
mnenju ministrice za kulturo Majde Širca urejala kolektivna pogodba, ki pa ne velja. V SLS se tudi nikakor 
ne strinjajo s predlaganim določilom v 2. členu, da dolgovi in garan
odstotkov letnega zneska iz naslova RTV prispevka, ki ga plačujejo zavezanci. To je vsekakor preveč, po 
mnenju SLS garancije in dolgovi ne bi smeli preseči 25 odstotkov. 
Kot je povedal poslanec SLS Franc Pukšič, je predlog novega Zakona o RTV neprimeren za nadaljnjo 
obravnavo in pozval ministrico za kulturo Majdo Širca in Vlado RS, da takšnega predloga Zakona o RTV ne 
pošilja v obravnavo Državnemu zboru RS in s tem ukine nacionalno televizijo. SLS bo podprla takšen 
predlog Zakona o RTV, ki bo pri ustvarjanju in pripravljanju programov zagotavljal spoštovanje človekove 
osebnosti in dostojanstva, načela nepristranskosti in resničnost informacij, mnenjskega, 
svetovnonazorskega in verskega pluralizma ter politične neodvisnosti in avtonomnosti. Zagotavljal pa
tu
tudi vodilo pri pripravi novega Zakona o medijih, ki ga je zagotovo treba sprejeti pred Zakonom o RTV. 
 
PREDSEDNIK
CESTNINSKIH POSTAJ V TAKO KRATKEM ČASU DO KONCA NJEGOVEGA MANDATA NI BILO MOGOČE 
ODSTRANITI 
 



»V času mojega ministrovanja na Ministrstvu za promet RS, 
kljub nameri, žal ni bilo mogoče pripraviti vseh projektov za 
rušitev cestninskih postaj in posledično tudi gradbenih 
dovoljenj, ki so potrebna za izvedbo rušitve. DARS seveda brez 
ustreznih dovoljenj ni mogel izvesti odstranitve cestninskih 
postaj in ureditve teh odsekov.  Kot težaven primer lahko 
navedemo cestninsko postajo Lom, kjer je bila pridobljena vsa 
ustrezna dokumentacija in tudi pridobljene ponudbe za izvedbo 
odstranitev. Ocena uprave DARS - a je bila tedaj, da ponudbe 
niso konkurenčne, zato do nadaljnjih postopkov ni prišlo. 
Potem se je mandat iztekel in niti ne vem kaj se je dogajalo na 
tej zadevi po koncu mojega ministrovanja.« 
»Prejšnji vladni načrt v mojem mandatu je zagotovo predvideval 
odstranjevanje cestninskih postaj in so bili postopki za to že 
sproženi. Sedanje stanje težko komentiram, saj z vladnimi 
načrti glede cestninjenja in usodo cestninskih postaj v 
prihodnosti nisem seznanjen…« 

 
 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: PRAVICE OTROK NE SMEJO TRPETI NA RAČUN PRAVIC DRUGIH – 
PRAVIC ISTOSPOLNIH PARTNERSKIH SKUPNOSTI! 
 
SLS: Koalicija v argumentaciji predloga Družinskega zakonika ne razpolaga z nobenimi konkretnimi 
podatki 
V SLS smo do današnje seje pričakovali, da bo Vlada RS vendarle iz predloga Družinskega zakonika 
umaknila sporni člen, ki izenačuje zakonsko zvezo in družino z istospolnimi zvezami, s čimer jim omogoči 
tudi posvojitve otrok. Nikakršnega utemeljenega razloga ni, da se s tako sporno spremembo odpirajo v 
družbi nepotrebne ideološke razprave. Ponovno poudarjamo, da bi osnutek z veseljem podprli, če ne bi 
bilo teh spornih določb, ki nimajo nič skupnega z namenom tega zakonika, namreč z zaščito otrok in 
njihovih pravic. Prepričani smo, da gre v določenih členih predvsem za urejanje enih pravic na račun 
drugih pravic, v tem primeru na račun otrok. »Torej ne drži argument koalicije, da se s tem rešujejo pravice 
otrok, koalicija naj prizna, da poskuša zgolj uveljaviti umetno pravico istospolnih partnerjev do posvojitve 
otrok. »Sedaj veljavna ureditev zakonske zveze in pravnih razmerij v njej je namreč stvarno utemeljena. 
Temeljni interes vsake državne skupnosti je naravna reprodukcija, ta pa je po naravi stvari mogoča samo 
med partnerjema različnega spola,« opozarja vodja PS SLS Jakob Presečnik. Takšna vsebina spornega 
člena v predlogu novega Družinskega zakonika, ki z otrokovimi pravicami nima nobene povezave, je za 
SLS nesprejemljiva. »V kontekstu izboljšanja življenjskih pogojev otrok se nam ta člen zdi povsem 
nepotreben in samo spodbuja nove ideološke razprave, ob tem pa zasenči bistvo zakonika – izboljšanje 
otrokovih pravic,« še poudarja Presečnik.  
»Prav zaradi zaostrene ekonomske situacije, smo se očitno znašli tudi v krizi vrednot,« ocenjuje Presečnik. 
Po prepričanju SLS je namreč tradicionalna družina  še vedno temeljna celica družbe, s predlogom novega 
Družinskega zakonika, v katerem ostaja sporni člen o posvojitvah otrok s strani istospolnih partnerjev, pa 
bi jo povsem razvrednotili. Vladna koalicija je v javni razpravi zelo izpostavljala, da ima podatke o praksi 
istospolnih skupnostih, ki naj bi živele z otroci, in da zgolj poskuša zakonsko urediti nekaj, kar naj bi že 
tako ali tako bila praksa v slovenskem družbenem prostoru. »Vendar, ko smo v PS SLS pred dobrim 
mesecem dni prek poslanskega vprašanja zaprosili za konkretne podatke o istospolnih skupnostih, ki že 
imajo v skrbništvu otroka, pa naj bo to registrirana ali neregistrirana skupnost, je bil odgovor z Ministrstva 
za delo, družino in socialne zadeve RS, da s podatki o otrocih v istospolnih skupnostih sploh ne 



razpolagajo. Edini številčni podatek je, kot pravijo, da je bilo v Sloveniji januarja 2010 registriranih 30 
istospolnih skupnosti« , je opozoril vodja PS SLS Jakob Presečnik.  
Zato na tem mestu v PS SLS sprašujemo koalicijo, na osnovi katerih podatkov je koalicija prepričana v 
svoj prav, da želijo brez družbenega konsenza in brez podpore javnosti uzakoniti nekaj, kar nima nobene 
osnove ne v raziskavah ne v dejanskih številkah?« sprašuje vodja PS SLS Jakob Presečnik. Ko vladnim 
strankam zmanjka argumentov, ponavadi opozicijo obtožijo politikanstva in nabiranja političnih točk na 
račun neke problematike. »In ravno to počne koalicija tudi danes v primeru predloga Družinskega 
zakonika, ko nima argumentiranih odgovorov na očitke opozicije,« pravi Presečnik. »Koalicija želi v 

predlogu Družinskega zakonika le urediti pravice 
istospolnih skupnosti na račun pravic otrok,« 
opozarja Presečnik in dodaja, da »SLS podpira, na 
področju ureditve zvez med istospolnimi partnerji 
uvedbo določenih izboljšav, in verjame, da imajo 
istospolni pari, ki živijo v skupnosti, določene 
težave pri premoženjskopravnih zadevah, 
dedovanju, socialni varnosti … itd, kar je treba 
sistematično urediti, ne pa kar dodeliti enak 
družbeni in pravni status kot je tradicionalna 
naravna družina.« Po Presečnikovih besedah se je 
na pravicah istospolnih partnerjev že veliko 
naredilo v prejšnjem mandatu in SLS podpira še 
dodatne pozitivne spremembe, vendar se tega ne 
rešuje v paketu skupaj s pravicami otrok. »Pravice 
otrok ne smejo trpeti na račun pravic drugih, v 

tem primeru istospolnih partnerskih skupnosti«, pravi Presečnik. Zato smo pred obravnavo zakonika na 
Vladi tudi pisno pozvali predsednika Vlade, gospoda Pahorja, naj sporni člen umakne. Na pismo še do 

menzijo, nenadomestljiva, vsaka druga možnost pa v neenakopraven položaj postavi predvsem otroka.  

danes nismo prejeli odgovora. 
 »V SLS se opredeljujemo kot krščansko – ljudska demokratična stranka, zato bomo brezpogojno 
podpirali zakonsko zvezo, družino in njeno pozitivno diskriminacijo, saj je to temeljna družbena skupina, v 
kateri otroci najbolj naravno pridobijo življenjsko pomembne vrednote, izkušnje in znanja«, pravi vodja PS 
SLS Jakob Presečnik. Po njegovem prepričanju je družina, ki otroku nudi moško in žensko vzgojno 
di

 
LS O GOSPODARSKIH TEMAHS  

 
PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: ZARADI »NOVIH OKOLIŠČIN« ŽELIJO POTEPTATI LJUDSKO VOLJO V 
ANKARANU 

 pravice Ankarančanov,« je prepričana predsednica MO SLS Koper in 

 pomembnosti in vpliva našega pristanišča na prihodnji razvoj Slovenije,« je še prepričana Olga 

 
Minuli petek Mestnem odboru SLS Koper niso mogli drugače, kot da se ostro odzovejo na nedavne besede 
poslanca DZ RS Luke Jurija, da je za obravnavo nove občine Ankaran potreben ponoven premislek glede 
njene potrditve v Državnem zboru RS. »Občani Ankarana so na novembrskem referendumu pokazali, kaj 
si želijo in do izvedbe te odločitve imajo vso pravico. Legitimno ljudsko voljo naj bi nekateri poslanci 
poteptali zaradi »novih okoliščin«, ki naj bi se v zadnjih treh mesecih tako korenito spremenile! Bojim se, 
da je izgovarjanje na gospodarski interes in Luko Koper, zaradi razdelitve območja na dve občini, samo 
iskanje razloga kako obiti želje in
podpredsednica SLS Olga Franca. 
»Seveda se zavedamo ključnega nacionalnega pomena Luke Koper za slovensko gospodarstvo, vendar ne 
moremo kar povprek trditi, da bo nastanek nove občine, ki je povsem legitimen, ogrozil razvojni potencial 
luke. To sta temi, ki ju ne moremo metati v isti koš, poleg tega se Ankarančani zagotovo prav dobro 
zavedajo
Franca. 
Bolj skrbi, ker kritiki ustanovitve nove občine pozabljajo oz. ne omenjajo povsem novo nastali problem, ki 
ga je država Italija vzpostavila z zahtevo po vključitvi v postopke ustvarjanja državnih prostorskih načrtov 
za Luko Koper. Italija nam tako vrača žogico, ki smo jo usmerili nanjo z zahtevami po zaustavitvi 
nameravane gradnje plinskih terminalov v Žavljah, ki temeljijo na podlagi ponarejenih podatkov o globini 
morja, o škodljivih vplivih na okolje in nevarnostih za zdravje ljudi in okolja, na kar že ves čas opozarjamo. 
Neizpodbitno dejstvo je, da država na čelu z predsednikom Vlade RS Borutom Pahorjem, že krepko 
zamuja vse roke za ustanovitev nove občine. »Spet se dogajajo določeni zaostanki pri postopkih, politična 
trgovanja in podobne zakulisne igre. Resnično se lahko vprašamo, kako je to še mogoče in kakšna pravna 



država je to? Bodo ljudje na Obali sploh še lah

pravic lokalnega prebivalstva,« se sprašuje Olga 

 je še odločna 
redsednica koprske SLS Olga Franca. 

ko zaupali politiki in takšnim politikom, ki se, skrivajoč za 
nacionalnim gospodarskim interesom, odločajo za 
kršenje 
Franca. 
»Že pred volitvami leta 2008 sem obljubila, da si bom 
prizadevala za uresničitev cilja Ankarančanov, če bodo 
izkazali željo po svoji občini, saj je to dobro tako za njihov 
razvoj, kot za razvoj celotne Obale. In kar obljubim, tudi 
naredim, držim besedo, tako v poslovnem kot v 
političnem prostoru, zato v MO SLS Koper ne bomo 
dopustili, da se tako očitno potepta ljudska volja in 
pravice prebivalcev celotne obale,«
p

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
 

 

V ponedeljek 22. februarja 2010 je zasedal 
Občinski odbor SLS Pivka v katerem se aktivno 
pripravljajo na lokalne volitve. V teku so tudi 
priprave na občni zbor odbora v bližnji 
prihodnosti. Seje sta se udeležila tudi 
predsednik Nove generacije SLS Bor Zgonc in 
mladi domačin Andrej Sedmak, ki sta družno 
napovedala skorajšnjo ustanovitev Občinskega 
odbora NG SLS Pivka. O lokalnih temah je 
spregovoril župan občine Pivka Robert Smrdelj, 
seje pa sta se udeležila tudi Josip Bajc in Tonjo 
Janežič, predsednik in tajnik RO Kras. 

O NOVA GENERACIJA SLS ZAGORJE JE POČASTILA SLOVENSKI KULTURNI PRAZNIK
 
O  

 imeli zopet pomisleke okrog  »kulturnosti« naše prireditve, 

ergamentov, na 

r. Zelo lepo je bilo videti, da tudi med mladimi še gori zavest do domovine in njenih kulturnih 

tor Figa in ene redkih obeležitev slovenskega 
ulturnega praznika v Zagorju na nekoliko drugačen način. 

 
Po odmevni zgodbi, ko Občina Zagorje ni dovolila praznovanja dneva samostojnosti in enotnosti na javnih 
tleh, smo člani Nove generacije Zagorje pripravili praznovanje ob slovenskem kulturnem prazniku. Po 
podrobnih pojasnilih organom občine, ki so
smo po dolgem čakanju dovoljenje le dobili. 
V čast dr. Franceta Prešerna smo se 6. februarja zbrali pred tržnico v Zagorju, kjer smo postavili manjšo 
stojnico.  S figami, piškoti in toplimi napitki smo mimoidoče pogostili ter jih s svitki p
katerih so bila natisnjena njegova izbrana dela, opomnili na vso veličino njegovih pesmi.  
Prireditev se je začela ob 18. uri, ko se je ob zvokih največjih slovenskih in svetovnih skladateljev zbralo 
precejšnje število obiskovalcev. Z njimi smo delili mnenja o državnem prazniku in trenutnem stanju 
kulture na lokalni in državni ravni. Ugotovili smo, da zaznavanje kulture in potreba po praznovanju 
praznikov v očeh naših soobčanov rasteta. V sproščenem in prazniku primernem vzdušju smo na 
marsikateri obraz pričarali nasmešek in odobravanje obiskovalcev vseh generacij. Člani Nove generacije 
smo za zaključek prireditve slovesno zapeli še slovensko himno. Akcija na ploščadi pred zagorsko tržnico 
je več kot uspela in čas je bil, da jo, zaradi mraza, preselimo v toplejše prostore Študentskega kluba 
Šklab. Tam smo Prešerna proslavili tudi med mladimi. Njihova predanost Sloveniji ter pesniku je bila 
neverjetna. Proslava se je, ob zvokih Zdravljice, Sonetih nesreče in mnogo drugih, zavlekla do zgodnjih 
jutranjih u
vrednot. 
Na koncu bi se radi zahvalili obiskovalcem in vsem prostovoljcem, ki so pripomogli k uresničitvi tega 
projekta. Brez vas ne bi bilo mogoče izpeljati počastitve dok
k



 
SKUPNI SESTANEK OO SLS OPLOTNICA, SLOVENSKE KONJICE, VITANJE IN ZREČE 

čali o 
vedenih in načrtovanih aktivnostih. Srečanje se je zaključilo v prijetnem in konstruktivnem duhu.  

GLEDI VLEČEJO – SLS AKTIVNO ZA ČISTO SLOVENIJO

 
Pred kratkim so se v Draži vasi sestali predstavniki Občinskih odborov SLS Oplotnica, Slovenske Konjice, 
Vitanje in Zreče, ki se jim je pridružil tudi poslanec SLS in župan Občine Destrnik Franc Pukšič. Na 
srečanju so govorili o pripravah na lokalne volitve in o aktivnostih po posameznih občinskih odborih. 
Pobudnik srečanja, predsednik Kluba županov SLS in župan Občine Slovenske Konjice, Miran Gorinšek je 
predstavil delovanje Kluba županov SLS in načrtovane aktivnosti za prihodnje mesece. Oblikovali so tudi 
poseben načrt aktivnosti omenjenih odborov, sicer pa sklenili, da se bodo redno sestajali in si poro
iz
 
Z  

istimo Slovenijo v enem dnevu" in pomena ohranjanja tudi 
iste okolice slovenskih domov, vasi, mest… 

SŽZ Zgo

tizirale naše aktivno vključitev v akcijo 
"Očistimo Slovenijo v enem dnevu".«  

 
Članice regijskega odbora SŽZ pri SLS Zgornjesavinjske doline bodo sodelovale v akciji »Očistimo 
Slovenijo v enem dnevu v občinah: Mozirje, Nazarje, Rečica ob Savinji, Gornji grad, Ljubno, Luče in 
Solčava.   Zgornjesavinska dolina je tudi tisti alpski predel Slovenije, kjer je še najti povsem pristna 
področja, tako kar se tiče okolja, kot tudi ljudi v njem. V SLS smo ponosni, da se ravno članice RO SŽZ pri 
SLS pokazale zavedanje pomena akcije »Oč
č
 

rnjesavinjske doline pri SLS 

Podpredsednica Branka Ermenc: 

»Članice regijskega odbora Slovenske ženske zveze Zgornjesavinjske doline pri SLS smo na svoji 
seji v torek 23.  februarja med drugim obravnavale na dnevni red uvrščeno točko "Očistimo 
Slovenijo v enem denvu". Članice odbora so dobro seznanjene s potekom akcije. Dogovorile smo 
se, da obvestimo vse članice in simpatizerke v Zgornjesavinjski dolini, da bomo organizirale  
skupine s prostovoljci po posameznih občinah. Članice odbora se bomo vsaka v svoji občini 
povezale s koordinatorji in se z njimi dogovorile o vključitvi v vseslovensko akcijo. Konec marca 
planiramo še eno srečanje odbora, kjer bomo konkre

 
ISNA POSLANSKA VPRAŠANJA POSLANCEV SLSP  

 

 

Ta teden je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik prejel odgovor na eno 
izmed svojih pisnih poslanskih 
vprašanj, ki si ga lahko preberete na 

uta 

naslednji povezavi: 

Odgovor ministra za zdravje Bor
Miklavčiča na pisno poslansko 
vprašanje g. Jakoba Presečnika v 
zvezi s posledicami cepljenja za 
gripo 

Na današnji 14. redni seji Držav
zbora je predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav zastavil ustno 
poslansko vprašanje predsedniku 
Vlade RS Borutu Pahorju, ki si ga 
lahko skupaj z odgovo

nega 

rom preberete 
v naslednji povezavi:  

Ustno poslansko vprašanje 
predsednika SLS mag. Radovana 
Žerjava Predsedniku Vlade RS 
Borutu Pahorju 

 
LS – IZ MEDIJEVS  

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=6C69C2D4-C560-0D36-EAB7-E066DD15DB1C&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=6C69C2D4-C560-0D36-EAB7-E066DD15DB1C&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=6C69C2D4-C560-0D36-EAB7-E066DD15DB1C&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=6C69C2D4-C560-0D36-EAB7-E066DD15DB1C&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=5910C0D9-955D-C129-22DB-F1F3D42FD44A&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=5910C0D9-955D-C129-22DB-F1F3D42FD44A&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=5910C0D9-955D-C129-22DB-F1F3D42FD44A&linkid=newsContent


 
Podpredsednik SLS Franc Bogovič za Dnevnik: Ministra nameravam v razpravi pogledati v oči in ga 

inister Pogačnik se bo danes zagovarjal na vladi: Je glede bulmastifov povsem izgubil spomin?

vprašati, ali je glede bulmastifov povsem izgubil spomin 

M  

. Še 
. Radovana Žerjava, ki je med voditelji političnih strank prejel 

najvišjo oceno s strani anketirancev.  

 
Kot zanimivost dodajamo tudi grafa iz javnomnenjske raziskave časnika Finance. Lepo je videti dvig 
javnomnenjske podpore SLS, ki se je znašla celo na četrtem mestu med parlamentarnimi strankami
lepši pa rezultat predsednika SLS mag

 
LS O NAJ SLOVENCIH TEDNAS  

 



 

Še tretja slovenska olimpijska medalja je 
zaznamovala pretekli teden. Po bronasti Petri Majdič 
imamo tudi dvakratno olimpijsko podprvakinjo. Tino 
Maze je včeraj na Prešernovem trgu v Ljubljani 
pričakalo nekaj tisoč ljudi. Prvi Slovenki z dvema 
olimpijskima kolajnama iskreno čestitamo tudi v 
tajništvu SLS. S telegramom se je čestitkam osebno 
pridružil tudi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav.  

Na tem mestu pa ob zaključku olimpijskih iger v 
Vancouver - u čestitamo vsem slovenskim olimpijcem, 
ki so ponosno in po najboljših močeh zastopali našo 
državo in jim želimo še veliko uspehov v prihodnosti! 

Tajništvo SLS 

 
 


